
Vragen en antwoorden gecombineerde commissievergadering 22 april 2020 

 

 

Agendapunt 13: Bijdrage Klooster Abdij Maria Hart 

 

 

Fractie Duijsters: 

 

Vraag 

Is het mogelijk om onder voorbehoud de subsidie a 7000 euro per jaar nu vast te stellen voor de 

duur van 6 jaar. Dit laat onverlet dat men verantwoording over de gedane werkzaamheden dient te 

overleggen. Mocht een en ander dan niet conform zijn dan kan het bedrag voor het daarop volgend 

jaar toch ook gekort worden. Dit scheelt de stichting en de gemeente jaarlijks een hoop werk. 

 

Antwoord 

Afwijken van de 10% regel die in vergelijkbare gevallen is gehanteerd, schept een precedent. De 

St. Donatuskapel heeft vorig jaar ook een hoger bedrag gevraagd en dat is door de raad niet 

gehonoreerd, terwijl dit een veel kleiner bedrag betrof. De gemeente steunt dergelijke aanvragen 

van harte, maar een 100% subsidie vanuit de overheid (rijk, provincie en gemeente) geeft een 

verkeerd signaal. Eigenaren hebben ook een eigen verantwoordelijkheid om bij te dragen aan het 

behoud van hun monument, al is het maar via particuliere fondsenwerving. 

Daarnaast wordt het budget voor de bijdrage van € 7.000,- per jaar door de raad beschikbaar 

gesteld, daar kunnen we niet op vooruitlopen. 


